



# TWININGS

OF LONDON

## *Golden Tipped* *English Breakfast* BLACK TEA



Eine kräftige Mischung aus grossblättrigem Assam-Tee mit goldenen Nuancen.

A powerful blend of large-leaf Assam tea with golden tones.

## *Pure Sencha* GREEN TEA



Der delikate Duft einer grünen Wiese, harmonisch eingebettet in diesen zart gedämpften Grüntee.

The delicate scent of a fresh meadow is harmoniously integrated into this gently steamed green tea.

## *Mango & Ginger* GREEN TEA



Grünteemischung mit intensiver Mango-Note und einer Spur Ingwer.

A green tea blend with strong mango notes and a hint of ginger.

## *Golden Caramel* *Rooibos* INFUSION



Kräftiger, cremiger Rooibos mit mildem Caramel-Geschmack.

A strong, creamy rooibos with a hint of caramel.

## *Budding Meadow* *Camomile* INFUSION



Goldene Kamillenblüten, direkt vom Feld gepflückt und getrocknet.

Golden camomile flowers, picked and dried directly from the field.

## *Medley of Mint* INFUSION



Zwei Arten Minze in perfekter Harmonie für einen erfrischend-belebenden Geschmack.

Two types of mint combine for a refreshing, reinvigorating flavour.

## *Berry Blush* INFUSION



Eine köstliche Mischung aus Früchten und Kräutern mit dem Geschmack süsser Beeren.

A rich blend of fruits and herbs with jammy berry flavours.

## *Mango & Pineapple* INFUSION



Ein tropischer Früchtetee, der die spritzige Säure der Ananas mit der fruchtigen Süsse der Mango vereint.

A tropical fruit infusion that unites the bright tartness of pineapple with succulently sweet mango.

**TWININGS**  
OF LONDON



## *Twining's Platinum Teas*



Mit viel Flair und über 300-jähriger Expertise haben unsere Twining's Master Blender mit der Platinum-Kollektion ein wahres Vergnügen für die Sinne geschaffen.

Mit den erstklassigen Twining's Platinum Tees nehmen wir Teeliebhaber auf eine wunderbare Reise mit und laden sie ein, unsere erstklassigen Mischungen zu entdecken.

Jede Teesorte ist eine delikate Komposition der edelsten, grossblättrigen Tees und Zutaten und kann ihr Aroma in seidenen Pyramidenbeuteln voll entfalten.

Verwöhnen Sie Ihre Sinne!



Our Twining's Master Blenders have put their unique skills and 300 years of expertise to work to create the Platinum Collection, a true treat for the senses.

With our top-quality Twining's Platinum Teas, we take tea lovers on an incredible journey and invite them to discover our top-quality blends. Each tea blend is a delicate combination of premium large-leaved teas and other ingredients. The silky pyramid-shaped tea bags allow the aroma to fully develop. Indulge your senses!